

## Subsidy Physiotherapy Program for Acute and Chronic Pain 都市痛症紓緩資助計劃

### Scope of services 計劃包括

Provide 6-12 sessions of one-hour physiotherapy (to be decided by physiotherapist)

提供6節至12節一小時的物理治療  
(由物理治療師決定節數)

### Eligibility 合資格人士

- 18 years old or above
- Individual monthly income not more than HK\$13,000
- Doctor's referral from Hospital Authority and physiotherapy waiting period not less than 1 month  
or
- under subsidised long term care services
- 年滿18歲或以上
- 個人每月收入不多於港幣\$13,000
- 持公立醫院物理治療排期紙，等候時間不少於一個月  
或
- 政府資助的長期護理服務

☎ (852) 2835 0569

✉ foundation@hkah.org.hk



Facilities Support 配套設施：

Rehab Center located at Adventist Medical Center, Taikoo Place, Quarry Bay  
港安醫療中心 — 太古坊內的康復中心

Terms and Conditions 條款及細則：

- Each beneficiary must inform the respective Rehab Center 24 hours in advance if he/she is unable to participate in an upcoming physiotherapy session
- In order to avoid no show for a reserved physiotherapy session, each beneficiary needs to pay HK\$100 for each session (beneficiaries on CSSA are exempted from this payment)
- Please provide Hong Kong Identity Card copy, address proof and the latest Salaries Tax for application
- 如受惠者無法出席下節物理治療，他/她必須提前24小時通知有關康復中心
- 為避免受惠者沒有出現於已預約的物理治療，每位受惠者需要為每個節數支付港幣100元。(領取綜援之受惠者可豁免該費用)
- 請提供香港身份證副本、住址證明及最近期年度稅單作申請之用

